

PROVINCE DE QUÉBEC  
MRC DE BONAVENTURE  
MUNICIPALITÉ DE HOPE TOWN

AUX CONTRIBUABLES DE LA SUSDITE MUNICIPALITÉ

## **AVIS PUBLIC**

**EST PAR LES PRÉSENTES DONNÉ PAR LA SOUSSIGNÉE, Sylvie Francoeur, directrice générale de la susdite municipalité.**

La Municipalité de Hope Town vous informe que les prochaines réunions municipales se tiendront à huis clos via appel conférence et ce jusqu'à avis contraire;

Le public ne sera pas admis et vous êtes invités à poser vos questions par courriel : [hopetown@navigue.com](mailto:hopetown@navigue.com) ou par la poste à l'adresse suivante :

Municipalité de Hope Town  
209, route 132 Ouest  
Hope Town, QC  
G0C 3C1

**DONNÉ À HOPE TOWN CE TROISIÈME JOUR DU MOIS D'AVRIL DE L'AN DEUX MILLE VINGT.**

Sylvie Francoeur  
Directrice générale

### **CERTIFICAT DE PUBLICATION**

Je, soussignée, résidente à Paspébiac certifie sous mon serment d'office que j'ai publié l'avis ci-annexé en affichant deux copies aux endroits désignés par le conseil, entre 10h00 et 17h00, le troisième jour d'avril 2020.

EN FOI DE QUOI, je donne ce certificat, ce troisième jour de décembre deux mil dix-neuf.

Sylvie Francoeur  
Directrice générale

PROVINCE OF QUEBEC  
MRC DE BONAVENTURE  
MUNICIPALITY OF HOPE TOWN

## **PUBLIC NOTICE**

A NOTICE OF MOTION IS GIVEN by the undersigned Director General THAT:

The Municipality of Hope Town inform their citizens that the next regular meetings will be held behind closed doors via conference call until further notice from the government;

The public can not be admitted to the meeting and is invited to submit their questions by e-mail: [hoptown@navigue.com](mailto:hoptown@navigue.com) or by mail at:

Municipality of Hope Town  
209, road 132 West  
Hope Town, QC  
G0C 3C1

GIVEN IN HOPE TOWN, this 3rd day of April 2020.

Sylvie Francoeur  
Directrice générale

## **CERTIFICATE OF PUBLICATION**

I, undersigned, resident of Paspébiac, certify under my oath of office that I published this notice by posting two copies at the designated places by council, between 10h am and 7h pm, this third day of April 2020.

IN WITNESS WHEREOF, I give this certificate, on third day of April two thousand twenty.

Sylvie Francoeur  
General Director





